

PRECAUTIONARY STAMENTS

Keep out of the reach of children, and stored away from food and drink, do not inhale spray and fumes of the pesticide, avoid to reach the eye, avoid smoking during spraying, wearing protective clothing and gloves, not thrown in the sewer system.

التحذيرات

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال، ويخزن بعيدا عن الطعام والشراب، لا تستنشق رذاذ وابخرة المبيد، تجنب ان يصل الى العين، تجنب التدخين اثناء الرش، لبس ملابس واقية وقفازات، لا يلقى في نظام الصرف الصحي.

الاسعافات الاولية First Aid

If Swallowed: Don't induce vomiting and immediately contact a doctor and show him the label or container.

إذا بلع المبيد: لا تقيء واتصل فورا بالطبيب واحضر له النشرة الفنية او عبوة المبيد.

If Inhaled: consult a doctor.

إذا استنشقت: استشر الطبيب

If on Skin: should be washed off with soap and water.

إذا وقع المبيد على الجلد: يجب غسله بالماء والصابون

If in Eyes: wash immediately with running water and consult a doctor.

إذا كان في العينين: تغسل فورا بالماء واستشارة الطبيب

STORAGE AND DISPOSAL

Stored in their original packaging material enclosed in a dry and well-ventilated and away from food, feed and under lock and avoid storage under temperatures of - 10 ° C and above 35 degrees Celsius. Be disposed of containers delivered by the Center for the disposal of hazardous waste, don't use empty containers again for any other purpose.

التخزين والتخلص من العبوات

تخزن المادة في عبواتها الأصلية المغلقة في مكان جاف وجيد التهوية وبعيدا عن الطعام والعلف وتحت القفل وتجنب التخزين اقل من 10 مئوية وفوق 35 درجة مئوية. يتم التخلص من العبوات عن طريق تسليمها لمراكز التخلص من النفايات الخطرة، ولا تستعمل العبوات الفارغة مرة اخرى لأي غرض آخر.

RESTRICTED USE PESTICIDE

For retail sale to and use only by certified applicators or persons under their direct supervision

Trigard 75 WP

تريجار 75 دبليو بي

Wettable Powder

مسحوق قابل للبلل

Active ingredients: **Cyromazine 750 g/kg**

المواد الفعالة: سيرومازين 750 جم/كجم

Inert ingredients: **250 g/kg** المادة الحاملة

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال

تحذير Caution

Ministry of Climate Change & Environment

Registration number:

رقم تسجيل المبيد بوزارة التغير المناخي والبيئة:

AUD-AD-140-200852

Manufacturing Company

الشركة المنتجة

Syngenta Agro AG, Hungary

سنجنتا / المجر

Local Distributor

الموزع المحلي

National Industrial Co. L.L.C

الشركة الوطنية الصناعية ذ.م.م

Tel: 02 6721000 - Fax: 02 6770011

- P.O.Box: 706

Email: nic_uae@emirates.net.ae

www.nicuae.com

Net Contents: **250 gm**

المحتوى الصافي: **250 جرام**

DIRECTIONS FOR USE

Insect growth regulator for insects which works by digestion, prevents the development of larvae and not kill adult but leads to a decrease in egg hatching . Control diptera larvae and some of coleoptera larvae on vegetables and potato. (Beans - Islands - Celery - cucurbits - lettuce - Watermelon - onions - peas - Pepper - potato - tomato - ornamental plants - mushrooms). Always bring spray solution when needed to add him to clean water and stir well. Do not store the diluted solution. Repeat spray after 7-14 day. Miscible with most standard insecticides and fungicides. In case of doubt carry out a physical compatibility

طريقة الاستخدام

منظم نمو للحشرات وهو يعمل عن طريق الهضم ويمنع تطور اليرقات ولا يقتل الحشرات الكاملة بل يؤدي الى انخفاض في فقس البيض. ويستخدم لمكافحة يرقات رتيبة ذات الجناحين وبعض يرقات رتيبة غمدية الاجنحة في الخضروات والبطاطس. (فاصوليا - جزر - كرفس - قريعات - خس - بطيخ - بصل - بازلاء - فلفل - بطاطا - طماطم - نباتات زينة - عيش الغراب). نحضر محلول الرش دائما عند الاحتياج اليه باضافته الى ماء نظيف ويحرك جيدا ولا يخزن المحلول المخفف. ويكرر الرش بعد 7-14 يوم. قابل للخلط مع معظم المبيدات الحشرية والفطرية. وفي حالة الشك يجب اجراء اختبار التوافق.

الاستخدامات USES

Crops المحاصيل	Pests الافات	Use Rate معدل الاستخدام	Safety period فترة الامان
Vegetables الخضروات	Leaf miners (<i>Liriomyza</i> spp.) صانعات الانفاق (حافرات الاوراق)	Foliar Spray 0.1 – 0.3 kg/ha or 10 – 30 gm/100 Ltr رش 0.3 – 0.1 كجم/هكتار او 10-30 جم/100 لتر ماء Soil Treat. 0.25 – 0.6 kg/ha معالجة تربة 0.6 – 0.25 كجم/هكتار	3 - 14 Day 3 - 14 يوم
Potato البطاطس	Leaf miners (<i>Liriomyza</i> spp.) صانعات الانفاق Colorado potato bettle (Leptinotars decemlineata) خنفساء الكلورادو	Foliar Spray 0.1 – 0.3 kg/ha رش 0.3 – 0.1 كجم/هكتار Soil Treat. 0.185 – 0.37 kg/ha معالجة تربة 0.37 – 0.185 كجم/هكتار	14 – 35 Day 35 – 14 يوم
Ornamentals Plants نباتات الزينة	Leaf miners (<i>Liriomyza</i> spp.) صانعات الانفاق	Foliar Spray 0.1 – 0.25 kg/ha or 10 – 30 gm/100 Ltr رش 0.25 – 0.1 كجم/هكتار او 10-30 جم/100 لتر ماء Soil Treat. 0.6 kg/ha معالجة تربة 0.6 كجم/هكتار	
Onion البصل	Onion root maggots (<i>Delia antiqua</i>) ديدان جذور البصل	66 gm/kg of seeds 66 جرام / كجم من البذور	Seeds treatment معاملة بذور
Mushrooms الفطر	Mushroom flies (<i>Sciarids, Phorids</i>) ذبابية الفطر	Surface treatment: 6 – 12 g/10 m ² معالجة سطحية 6-12 جم/متر مربع Compost incorporated: 6.5 g/ton معالجة مجمعة 6.5 جم/طن	14 Day 14 يوم

WARRANTY STATMENT الضمان

Ensure the stability of the company producing the chemical and physical specifications for this pesticide safety and his charges in the original normal storage for the duration of its validity under the conditions of the United Arab Emirates.

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامة عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

P/Date: تاريخ الانتاج E/Date: تاريخ الانتهاء

Batch No:

